
 

 

 

 

 Foreløpig protokoll 
Møte: Brukerutvalget Vestre Viken HF 

Møtedato: 23.01.23 
Tidspunkt: 1200-1800 

Sted: G32/Kolsås 1 og 2 

Møteleder:  Gudrun Breistøl 

Deltakere: 
Fra Brukerutvalget: 
Elisabeth Schwencke, Mark Miller (digitalt), Gudrun Breistøl, David C. Hemmingsen, 
Jan Helge Tuv (digitalt), Toril Naper Hauge, Christine Malmberg, Nasim Rizvi 

Fra Administrasjonen:  
Anne-Lise Kristensen og Kurt Kleppe Josefsen (koordinator) 

Innledere: 
Kristine Kleivi Sahlberg (sak 7/24) 
Lisbeth Sommervoll (sak 13/24) 

Forfall 

Rune Kløvtveit 

 

Sak nr. Sak/merknad 

 

1/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Vedtak/kommentarer: 

Godkjent 

 

2/24 Protokoll brukerutvalgets møte 12.12.23 

 

Vedtak/kommentarer: 

Godkjent 

 

3/24 Referat arbeidsutvalgets møte 9.1.24 

 

Vedtak/kommentarer: 

Godkjent 

 

4/24 Saker til orientering, innkommet post  
• Referat Ungdomsrådet 12.12.23 

• Foreløpig protokoll BU HSØ 19.-20.12 

• Samvalg i HSØ 

• Partnerskapsmøte 

• Internrevisjon – brukermedvirkning Helse Vest 

• Høring ABORT - fødsel/gyn 

• Reviderte retningslinjer for godtgjøring BU 

• Foreløpig protokoll BU HSØ 16.-17.01 (lagt ved i etterkant) 



 

 

 

 

 

Kommentarer/vedtak: 

• Referat Ungdomsrådet 12.12.23 

Bra at de tas med på DHO 

• Samvalg i HSØ 

Det er bra at informasjon om samvalg tas inn i innkallingsbrevene. BU ønsker 

informasjon om hva som kan være mulig for lokale tekster i innkallingsbrev. ALK 

sjekker ut og kommer tilbake med informasjon i neste møte. 

• Partnerskapsmøte 

Gjennomføres 15. mars. BU deltar. 

• Internrevisjon – brukermedvirkning Helse Vest 

Vi tar i februarmøtet en gjennomgang av brukerundersøkelsene i VV.  

ALK gir en presentasjon og vi tar en diskusjon på om det er områder som 

BU ønsker å gjennomføre lokalt. 

• Høring ABORT - fødsel/gyn 

Gudrun og Nasim danner en arbeidsgruppe og tar opp saken til diskusjon i 

BU i februarmøtet med utkast til innspill. 

• Reviderte retningslinjer for godtgjøring BU 

Det er litt uavklart med flere møter samme dag som til sammen går over 6 timer. 

Dette avklares og tas opp på neste møte.  

• Foreløpig protokoll BU HSØ 16.-17.01. 

Tas på februarmøtet da det kom inn for sent til at deltakerne har fått lest det. 

 

5/24 Skjema – henvendelser til Brukerutvalget 

Gjennomgang av nytt skjema og rutiner. 

 

Vedtak/kommentarer: 

BU gikk i 2023 i underskudd og engasjement må vurderes opp mot prioriteringer.  

Skal det være representanter fra BU med i prosjekter SKAL henvendelsen gå via AU og BU 

og skjema for Henvendelse til Brukerutvalget skal brukes. Det er viktig med avklaring av 

hva om den enkelte kan si ja til og hva som må tas opp i AU. 

Det er laget et skjema i forms som skal brukes, men det er behov for en 

kvalitetsikringsrunde på skjemaet. Alle må gå inn og sjekke funksjon og ordlyd. Skjemaet 

finner du på Teams i kanalen Generell, men direktelenke er: 

 https://forms.office.com/e/kGzZweJvtf?origin=lprLink.  Legg gjerne inn kommentarer 

direkte i skjema, eller ta det med på neste møte. 

 

6/24 Konferanser, seminarer  
Ingen invitasjoner mottatt 

7/24 Digitale konsultasjoner 

Kristine Kleivi Sahlberg 

 

Kommentarer/vedtak: 

Det innføres en for pasientene enklere løsning for digitale konsultasjoner (delta). Det er 

behov for å øke antallet konsultasjoner og forskningsavdelingen ber om BU sitt bidrag til å 

https://forms.office.com/e/kGzZweJvtf?origin=lprLink.


 

 

 

 

informere om satsningen. BU’s representanter tar det opp i det enkelte KKU. BU vil gjerne 

bidra til å heve antallet digitale konsultasjoner. 

 

Tas opp i neste møte (februarmøtet) og UR inviteres også inn i arbeidet. 

 

8/24 Oppnevninger prosjekt, råd og utvalg 

 

Oppnevninger i møtet 

Skiltprosjektet Rune Kløvtveit  
 

Fremtidens kontortjeneste Toril Naper Hauge  

Deltakelse  
Workshops overvekt 
Forskningsavdelingen 

Elisabeth Schwencke 

Nettverk for implementering 
døgnområde DS 

David Hemmingen 

 

9/24 

 

Årlig melding 

Gudrun, Rune, Anne-Lise og Kurt setter seg og jobber med utgangspunkt i Mark sitt 

innlegg og sender det ut til utvalget for vedtak. 

 

10/24 

 

Erfaringsutveksling 

 

Deltakerne har i perioden deltatt på: 

• Allmøte Bærum sykehus  

• Telesår prosjektmøte  

• Styremøte VVHF  

• Prosjektmøte DHO  

• VVHF Organisasjonsutvikling Bærum Sykehus (KIR/GYN/ Føde/Barsel/ plastikk) 

• Brukerstyrte poliklinikker i HSØ nettverksmøte  

• VV Prosjektstyre NSD  

• Styringsgruppe KI  

• Arbeidsmøte ALK og Kurt  

• Oppstartmøte brukerkontor  

• Arbeidsmøte ALK, Kurt og Gudrun  

• Arbeidsutvalget BU  

• Styremøte VVHF Møte  

• Programstyret NSD PHR  

• FSU PHR møte   

• Dialogmøte i AMK, Midtfylke, Ringerike og Hallingdal  

• Arbeidsmøte i forbedringsarbeid LMS.  

• KKU Drammen sykehus  

• KEK RS  

• AKU Stab/ledermøte Ambulanse KKU og klinikkledermøte PHT  

• Ingen   

• Innlegg på styremøte VV  

• “Råbra” 



 

 

 

 

 

I møtet ble følgende saker tatt opp: 

Gudrun har deltatt på dialogmøte hos legevakten Ringerike sammen med representant 

fra Ungdomsrådet. Når det er pasienter som er for friske til innleggelse eller for syke til å 

sendes hjem, er det for dårlig tilbud. På mindre steder er KAD plassene ofte på sykehjem. 

 

Toril forteller om veldig gode diskusjoner i “Råbra”. God metodikk som også vil gi gode 

erfaringer for pasienter.  

 

Fra KKU på DS var temaet overbehandling. Det er mange krevende dilemmaer og spesielt 

når man snakker om det på individnivå. Dette bør vi diskutere i BU. Ellers er David fornøyd 

med arbeidet med digitale kurs gjennom LMS. 

 

Nasim var veldig fornøyd med samlingen “Sammen for barnet" 

 

Mark har vært på HSØ prosjektet Brukerstyrte poliklinikker.  Ellers er Mark med på møte i 

forhold til ortogeriatri for å se på hvilke pasientgrupper som vil ha best effekt i å benytte 

tverrfaglig behandling.  

 

Ellers er det ulik erfaring med om medlemmene i BU er med i ledermøter på de lokale 

klinikker i tillegg til KKU.  

 

11/24 

 

BU diskusjonen  

 

Legemiddelberedskap 

Elisabeth var før jul på møte om legemiddelberedskapen.  Legemiddelberedskapen er 

kraftig redusert fra tidligere år og er nå ikke mer enn på 6,2%.  

 

MAP (møte med aggresjonsproblematikk) 

Det er behov for kursing i MAP for å bruke dette flere steder enn i PHR.  Det er et 

økonomisk spørsmål. Les mer om MAP på MAP – Sifer. 

 

12/24 

 

Kontinuerlig forbedringsarbeid BU 

 

Kommentarer/vedtak: 

Innspillene ble lagt inn i prioriteringsmatrisen for å identifisere områder som kan gi stor 

effekt, men uten store innsatser. Prioriteringer av innsatsområder for 2024 tas på 

februarmøtet. 

 

13/24 

 

Dialog/orienteringer fra AD  
Lisbeth Sommervoll 
 

• Aktuelle styresaker 

• Hva nå; oppfølging av sykehustalen 

• Hva skjer; oppgavefordeling/standardisering 

• Spesialist i front; erfaringer, skal det breddes ut 

https://sifer.no/map/


 

 

 

 

 
Kommentarer: 
Veldig bra at ABE-justeringen av budsjetter blir stoppet og at renteberegningen blir 
annerledes. Veldig godt at VV ble nevnt i sykehustalen i år. Blir mer fokus på det virtuelle 
sykehuset, og mer arbeid med oppgavedeling og uttesting av nye modeller for 
arbeidstidsordninger. For øvrig tas diskusjonen til orientering. 
 
 
 

14/24 

 

Kommende møter   

• Styrets årsplan (ettersendes) 

• Brukerutvalgets års og møteplan (monsterarket, gjennomgang) 

 

15/24 Eventuelt 

 

 


